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W odpowiedzi na petycję mieszkańców Obór, dotyczącą konieczności utworzenia 

połączenia autobusowego, uważam że jest to sprawa ważna i do dawna zabiegałem o 

utworzenie takiego połączenia. Celem moich działań jest poprawa oferty transportowej dla 

mieszkańców gminy Obrowo. Od dawna bowiem podejmuję próby rozwiązania problemu 

komunikacyjnego z miejscowości Obory. Ponad 2 lata temu podjąłem się sprawy 

przygotowania przystanku autobusowego wraz z zatoczką, która miała umożliwić zawracanie 

autobusem w Oborach i była warunkiem niezbędnym dla toruńskiego przedsiębiorstwa MZK. 

Od także co najmniej 2 lat podejmuję liczne próby i prowadzę liczne rozmowy z sąsiednią 

gminą, podczas których wielokrotnie deklarowałem pełną gotowość  wydłużenia połączenia z 

Kopanina do Obór, z korzyścią dla mieszkańców gminy Obrowo. Podjąłem się także w 

międzyczasie innych rozwiązań, choć najbardziej dogodne i też oczekiwane przez 

mieszkańców Obór, tj. wydłużenie linii z Kopanina do Obór, stało się niemożliwe z przyczyn 

niezależnych od gminy Obrowo. W tej chwili poszukuję dla Obór, tak jak i dla innych 

miejscowości na terenie całej gminy, dostępnych rozwiązań komunikacyjnych. W tym 

miejscu chcę podkreślić, że sprawy związane z komunikacją publiczną, gdzie droga do 

rozwiązania problemu, wymaga ścisłego współdziałania z innymi jednostkami oraz 

instytucjami znajdującymi się poza gminą, nie jest sprawą prostą, a efekt finalny zależny od 

czynników niezależnych od gminy Obrowo. 

 

 

 

 

 

 

 

 
Otrzymują: 

1. Adresat, 
2. a/a. 

 

 

 

 


